
 
 
 

Z A P I S N I K 
 
7. sestanka  izvršnega odbora Sindikalne konference Glosa za splošne knjižnice, ki je bila 4. 
septembra 2008 ob 10.30 uri v Knjižnici Domžale-enota Trzin. 
 
Prisotni:  Anuška Bolha, Denis Miklavčič, Fredi Sirk, Jelka Brvar, Karin Servatzy, 

Kristina Galun, Maja Lekšan, Majda Osolnik, Marta Starbek Potočan, Maša 
Uran, mag. Tatjana Likar, Veronika Vurnik, 

Opravičili:     Darinka Čobec 
 
 
Predlagan in sprejet je bil naslednji 
 
D n e v n i  r e d : 
 

1. Pregled 6. zapisnika 
2. Pravilnik o imenovanju v strokovne nazive v knjižnični dejavnosti 
3. Drugo 

 
Točka 1 

 
Pregled 6. zapisnika 
Gradivo: zapisnik 
IO je potrdil predlog zapisnika. 
 

Točka 2 
 
Pravilnik o imenovanju v strokovne nazive v knjižnični dejavnosti 
Gradivo: končne verzije še ni 
Konec junija letošnjega leta naj bi bila sprejeta končna verzija Pravilnika o imenovanju v 
strokovne nazive v knjižnični dejavnosti, a gospa Tatjana Likar, sekretarka na Ministrstvu za 
kulturo (prav v tem času je prevzela oblikovanje pravilnika od gospe Jelke Gazvoda) je 
ugotovila, da temu ni tako. Imenovani pravilnik je bil poslan v medresorsko usklajevanje, od 
koder je prišlo veliko pripomb. Kaj narediti, da bi bil pravilnik čim boljši za zaposlene in 
hkrati za financerje? 
 
V pravilniku, ki bo – upajmo – potrjen in sprejet v tem mesecu, bodo nazivi enaki, kot so v 
katalogu oziroma pravkar sprejetem aneksu. Pogoj za napredovanje je časovno obdobje petih 
let in doseganje določeno število točk. Vendar bi bilo priporočljivo zmanjšanje nazivov v 
srednjem in višjem tarifnem razredu. Prvič zato, ker bo težko doseči točke za posamezen 
naziv in drugič zato, da ne bi več prihajalo do zniževanja razredov ob prehodu v naziv, kakor 
se dogaja sedaj. 
 
 
 



V sindikatu moramo pretehtati predlog. Sicer je naša težnja po izenačitvi razpona razredov v 
nazive. Želeli bi, (kar nam ob sedanjih pogajanjih ni uspelo) da bi imeli v vseh tarifnih 
razredih-tako v V., VI., in VII/1 tarifnem razredu-enako razmerje plačnih razredov v nazivih, 
kot ga ima tarifni razred VII/2, torej 13 plačnih razredov in število razredov v posamično 
napredovanje enako. Enak sistem, ki bo primerljiv. 
 
Pravilnik bo zahteval, da bo moral vsak zaposlen sam poskrbeti, kdaj bo obdobje poteklo in 
podati vlogo za napredovanje.  
 
Tik pred zdajci, 2. septembra 2008 je prišel dopis s strani gospe Jelke Pirkovič, državne 
sekretarke in gospe Tatjane Likar, v katerem predlagata – zaradi časovne komponente 
napredovanja -, da se lahko najvišji »stari naziv« prevede v najvišji »novi naziv« v vseh 
stopnjah    (V, VI in VII) po novem sistemu: 
 
Stopnja izobrazbe Stari naziv Novi naziv 
V. Knjižničarski referent Samostojni knjižničarski referent 
VI. Višji knjižničarski referent Samostojni bibliotekarski 

sodelavec 
VII., VIII., IX. Višji bibliotekar Bibliotekarski specialist 
 

Točka 3 
 
Drugo 
Ob novem plačnem sistemu je »vroče« povsod…v javnem sektorju. Ker se hiti, bo 
najverjetneje kar nekaj napak. V sindikatih ni bilo pravih informacij ob ključnem dogajanju 
pri prevedbah sistemizacij v nov plačni sistem, ki je zapleten. 
 
Eden od pozitivnih premikov je primerljivost bibliotekarjev (VII/2) z učitelji in knjižničarji v 
šolstvu. Nižje po tarifnih skupinah primerljivosti s šolstvom ni več. 
 
Prevedba je rezultat končanih pogajanj v juniju, ki so obrodila anekse h kolektivnim 
pogodbam. Učinek bo pri vseh različen. Ne bo dosedanjega povišanja plač za vse (kot je bilo 
leta 2002 – v treh obrokih se je plača povečala za 8-10%, ki je bila posledica protesta v letu 
2001), ampak odvisno od pogajanj in primerjave v javnem sektorju ter konkretno v kulturi. 
 
Mogoče bodo ravno primerjave s plačnimi razredi v posameznem segmentu doprinesle, da 
bomo doživeli v roku enega leta še marsikatere spremembe – upam, na bolje. 
 
Pogajalski skupini Sindikata Glosa priporočamo: 

• da v pogajanjih doseže enakovredno in primerljivo vrednotenje napredovanj v nazivih 
• da v pogajanjih pridobimo v kulturi nazaj dodatek za težje delovne pogoje (69. člen 

KP za kulturne dejavnosti) 
• da v pogajanjih dosežemo enako obravnavo v napredovanjih 

 
 
Sestanek je bil zaključen ob 14.25 uri. 
 
         Predsednik konference: 
          Fredi Sirk l.r. 
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